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Občan
          

Spoštovane občanke 
in spoštovani občani!

Pomlad nam daljša dneve, tako da gre vanje še 
več življenja. Napolnimo te naše dneve z dobrim 

delom, iskrenimi nameni, veseljem in zaupanjem v 
prihodnost. Obogatimo jih s prazniki, ki nas vedno 
povežejo in spomnijo, da smo pomembni drug drugemu.
S to mislijo bi želel voščiti vsem ženskam in mamam, ki so 
v tem pomladnem mesecu  praznovale svoja praznika.
Vsem občanom, ki nas povezujeta vera in upanje v 

življenje, pa želim blagoslovljene velikonočne praznike.

                                                                     Župan   Vladimir Vindiš,
                                                      občinski svet in občinska upava                

Tiskovina                                                                         Poštnina plačana pri pošti 2253 Destrnik
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Izdajatelj: Občinski svet Občine Destrnik
Uredništvo: Ksenija Munda, Tadej Urbanija, 
Kristina Hauptman, Nada Zupanič in Petra 
Arnuš Anžel.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini 
Destrnik brezplačno.
Medij OBČAN - GLASILO OBČINE DESTRNIK 
je vpisano v razvid medijev pod zaporedno 
številko 275.
Naslov uredništva: OBČAN, Vintarovci 50, 2253 
Destrnik.
Telefon: 02 761 92 50
Telefaks: 02 761 92 52
E pošta: clanki@casopis-obcan.si
Časopis OBČAN izhaja v nakladi 920 izvodov.
Prva številka časopisa Občan je izšla 25. julija 
1996.
Odgovorna urednica: Ksenija Munda
Lektorica: Bojana Kolenko
Zasnova, celostna podoba, oblikovanje 
in elektronski prelom: Pika, kreativne 
komunikacijske rešitve, Zmagoslav Šalamun, 
s.p., http://www.kreativne-resitve.eu, 070 670 
740.
Tisk: Tiskarna Grafis, Požeg 4, Rače.

Občan 
            Pisani svet Urbančanov

Nagovor župana

Letošnja zima se poslavlja zelo burno: velikim količinam snega je sledilo hitro 
menjavanje nizkih in visokih temperatur, zaradi česar se je bela snežna odeja 
spremenila v močo in blato. S podobnimi besedami bi lahko opisali tudi situacijo 
na državni ravni. Vlada, katere večina je bila sestavljena iz strank slovenske pomladi, 
je klonila pod pritiski opozicije in ulice, ki z izpeljavo svojega programa zahteva 
boljše življenje vseh državljanov. Izglasovana nezaupnica pa še ne prinaša novih 
časov izobilja. Sprašujemo se, ali ni že skrajni čas, da uvidimo, da je napredek možen 
edino v složnem delu in ne v metanju polen pod noge. Upamo, da bo s prihajajočo 
pomladjo vse na novo zaživelo. Morda se tudi nam vsem zgodi čudež s starimi ljudmi 
v novi preobleki. Težko pa je verjeti, da bo ta novi »pomladni veter« v državi prinesel 
tudi več sredstev v občino, zagotovo pa bo na pleča občin prenašal več obveznosti. 
Prepričan sem, da je napredek in s tem več blaginje v složnem skupnem delu vseh. 
Medtem ko se velika politika  kreše in kroji na državni ravni, pa živimo ljudje v 
osnovnih skupnostih – občinah svoj vsakdan, ki je vedno težji. Še sreča, da se kljub 
težkim časom znamo družiti in si pomagati na različne načine, v občini to vlogo 
prevzemajo predvsem društva. Tako je za nami čas občnih zborov, ko društva 
opravijo inventuro dela preteklega leta in si zastavljajo smele načrte za letošnje leto. 
Debela snežna odeja je skopnela in dala zemlji količine vode za pomladno setev, 
poletno rast in jesensko žetev. Težave zimske službe so pozabljene, na cestah, 
posebno makadamskih, pa je ostalo pravo razdejanje, ki ga bo treba čim prej 
odpraviti, za kar bo potrebna kar zajetna vsota denarja. Vendar niso le ceste tiste, 
kjer se kažejo negativne posledice letošnje s snegom bogate zime. Velik problem 
se skriva tudi pod streho navzven lepo urejene in vzdrževane stavbe naše osnovne 
šole. Lepa kritina – bobrovec namreč na zunaj ne kaže, kaj se dogaja tik pod njo, 
kadar sneži po vetru. Na podstrešje in na izolacijo mansarde naleti ogromno snega, 
ki ga ni mogoče odstraniti. Toplota iz prostora ta sneg topi, tako da teče voda skozi 
izolacijo s stropa v učilnice in po zidovih, zaradi česar nastajajo grdi sledovi vlage, ki 
počasi in vztrajno uničujejo zidove in oplesk. Ko smo iskali rešitev, je bil kot naročeno 
ravno v tem času objavljen razpis, s katerim država razpisuje sredstva za obnovo 
fasad, streh in mansard. Hitro smo aktivirali vsa razpoložljive ponudnike in pripravili 
vso potrebno dokumentacijo, s katero bi se prijavili na razpis. Vse je bilo postorjeno 
pravočasno, za prijavo bi bilo potrebno le še priložiti sklep občinskega sveta. Tu pa 
se je vse ustavilo, saj večina svetnikov, vsi iz stranke SLS, ni bila istega mnenja z 
občinsko upravo, županom in z vodstvom šole. Zavrnili so sklep in razpis je »splaval 
po vodi«. Najhuje je to, da bo občina težko sama financirala nepredvideno sanacijo 
strehe, mansarde in fasade starega dela šole. Za to je potreben kar precejšen znesek, 
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ki pa ga bo težko zagotoviti v proračunu občine v naslednjem 
letu. Težko bi našli pametne in tehtne argumente, zakaj so svetniki 
glasovali proti prijavi na razpis, ki nas nič ne stane, lahko pa z njim 
pridobimo več kot polovico potrebnih sredstev za sanacijo. Svojo 
odločitev sta dva izmed svetnikov utemeljila takole: »…Glasoval 
bom PROTI, saj ni strategije. Razvojni načrti in plani se prilagajajo 
trenutnim potrebam. Ker v sprejetem proračunu za leto 2013, niti 
v razvojnih programih za leto 2014 ni predvidene investicije …« 
Res je, da predvidena sanacija v šoli ni bila načrtovana letos,  je 
pa še vedno dovolj časa, da se to načrtuje v naslednjem letu in 
se izkoristi velik vložek države. Povedati je potrebno, da razpisa 
sredstev države in EU ne izvajajo občine, ampak država. Izvedbe 
niso načrtovane po terminih, temveč se izvedejo po odločitvi 
ministrstev. Občina ne more imeti vsega pripravljenega na zalogi, 
ampak mora hitro reagirati takrat, ko je razpis objavljen. Sicer pa so 
tako delali v vseh občinah, tudi pri nas, le spomin je pri nekaterih 
zbledel. Po mnenju svetnikov SLS pa bi morali zdaj za vsako ceno 
»strategirati«, se ne odzivati na trenutno nastale potrebe, medtem 
pa bo preteklo dosti vode – žal tudi po mansardi in stenah naše šole. 
Svetniki so dolžni gospodarno skrbeti za občinsko premoženje, h 
kateremu spada tudi šolska zgradba, in izkoristiti vsako možnost 
državnega sofinanciranja. Zato so prav absurdne utemeljitve 
omenjenih svetnikov, ki so v zvezi s tem razpisom glasovali proti, 
če vemo, da so taisti svetniki goreči zagovorniki nerazumnega 
enormnega zadolževanja za nove občinske prostore, da znajo 
vztrajati s pritiski za izvedbo očitno slabo načrtovanih projektov, 

hkrati pa onemogočiti izvedbo nujno potrebnih projektov. In ne 
nazadnje, to so tudi tisti svetniki, ki naredijo vse, da zavlačujejo 
sprejem spremembe odloka o komunalnem prispevku. 
Skrajni čas je za novo pomlad, da pospravimo svoje misli, da 
nehamo gaziti po političnem blatu in da zbudimo spečo zavest, 
da smo sami sebi in drug drugemu odgovorni za svoje odločitve 
in dejanja.

Vaš  župan
Vladimir  Vindiš
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Večletne organizirane spomladanske akcije čiščenja okolja v 
naši občini so obrodile sadove. Vsako leto se akcije udeleži večje 
število odgovornih občanov. Spremembe je čutiti na vsakem 
koraku. Opažamo, da se je zmanjšalo tudi število divjih odlagališč, 
kar je še posebej spodbudno. 
Letošnja zima nam v nobenem smislu ni prizanesla, predvsem ne 
po času trajanja. Bila je izjemno dolga. Upajmo, da se je zimska 
idila dokončno  poslovila.  Narava  se  že pospešeno prebuja. 
Kljub spremenjenemu odnosu do narave je skopneli sneg pokazal 
sliko, ki je posledica neodgovornega ravnanja posameznikov in 
nam ni ravno v ponos. Odpadki, pogosto odvrženi iz rok ljudi, ki ne 
razmišljajo, kaj lahko povzroči pločevinka, odvržena iz avtomobila 
v obcestni jarek ... Takšni odpadki kazijo našo lepo občino.
Da bomo našim mladim pokazali, da nam je mar, kakšno okolje 
jim zapuščamo, smo se tudi letos odločili izvesti čistilno akcijo v 
naši občini.
Letošnja čistilna akcija bo v soboto, 6. aprila 2013, med 8.00 in 
13.00 v vseh vaseh občine Destrnik. V primeru slabega vremena 
bo akcija naslednjo soboto –  13. aprila.
Akcija bo potekala po enakem protokolu kot vsako leto do sedaj. 
Vaški odbori so zadolženi, da vaščane  posameznih vasi obvestijo 
in motivirajo, da se akcije čiščenja okolja udeležijo v čim večjem 
številu.
Zbirna mesta v posameznih vaseh so v domeni predsednikov in 
članov vaških odborov. 
Natančna navodila o organizaciji in izvedbi čistilne akcije bodo 
posredovana predsednikom vaških odborov.
Akciji se bodo pridružili tudi člani društev.
Odvoz odpadkov organizirajo vaški odbori sami. Deponija v 
Gajkah bo odprta med 8.00 in 14.00. Odpadki, ki bodo pripeljani 
na deponijo, morajo biti ločeni. Priporočljivo je, da voznika, 
ki bo odpadke peljal na deponijo, spremlja nekaj oseb, da bo 

razkladanje teklo tekoče. Za vstop na deponijo bo potrebno 

predložiti potrdilo, ki ga bodo vozniki dobili pri direktorju podjetja 

Gradnje Destrnik d. o. o.

Material, torej vrečke za plastenke, papir, steklo in pločevinke 

bodo predsedniki vaških odborov ali njihovi pooblaščenci lahko 

dvignili na Občini Destrnik. Na voljo bo tudi nekaj zaščitnih 

rokavic.

V čistilno akcijo se bodo vključili tudi delavci Gradenj Destrnik, ki 

bodo ta dan na voljo za prevoz zbranih odpadkov s tovornjakom, 

traktorjem in kombijem. Tisti, ki jim ne bo uspelo organizirati 

lastnega vaškega prevoza zbranih odpadkov na deponijo, lahko 

pokličejo gospoda Tomislava Ploja na Gradnje Destrnik –  telefon 

059 033 558 ali 041 772 209.

Za utrujene in lačne  udeležence čistilne akcije bo tudi letos 

poskrbljeno. Na dan čistilne akcije naj predsedniki vaških odborov 

ali vodje akcije g. Hauptmanu –  na tel. št. 041 484 814 – najkasneje 

do 9.00 sporočijo število oseb, ki se bodo udeležile malice, ki bo 

na voljo ob 13.00 pred gasilskim domom v Destrniku. Za odlično 

malico bodo, tako kot vsako leto,  poskrbele članice Društva 

kmetic Destrnik.

Vse dodatne informacije dobite pri g. Antonu Kovačecu na tel. št. 

761 92 59 ali 041 319 220.

Spoštovane občanke in spoštovani občani!

Dokažimo, da nam ni vseeno, v kakšnem okolju živimo, predvsem 

pa se s svojim vzgledom potrudimo, da v akcijo vključimo čim več 

mladih. Pokažimo jim odgovoren in spoštljiv odnos do narave. 

To lahko preprosto storimo s tem, da se udeležimo čistilne akcije 

v soboto, 6. aprila.

Podžupanja Občine Destrnik Simona Lacko

Čistilna akcija »6. APRIL 2013«
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Šola vožnje  PREDNOST deluje od leta 1993. S ponosom 

lahko povejo, da so v teh dvajsetih letih dosegli visoko raven 

usposobljenosti, pridobili veliko novih znanj in jih uspešno 

prenesli na rodove voznikov, ki vozijo po naših cestah. 

 Njihova  dejavnost poteka na območju Ormoža, kjer so začeli, in 

na področju Ptuja, kjer živi večina njihovih  učiteljev vožnje.

V čem so prednosti šole vožnje PREDNOST ? 

V učiteljih, ki

–  so strokovni, prijazni in delajo kakovostno

–  upoštevajo vaše želje

–  vozijo s sodobnimi vozili (BMW, VW, Toyota)

Uspešnost šole vožnje PREDNOST je pogojena z rednim in s 

strokovnim  delom, predvsem pa s tem, da se držijo dogovorov. 

Kandidatu povedo, kakšne so njihove cene, in ničesar ne prikrivajo. 

Drži, da niso brezplačni, dajejo pa popuste in ne zaračunavajo 

ničesar, česar vam prej ne bi povedali.

Izobraževanje za teoretični del poteka po določenem programu, 

predavatelji so usposobljeni in strokovni, med njimi  so tudi taki s 

pedagoško izobrazbo in z izkušnjami.

Učitelji vožnje so  učitelji z izkušnjami in s  strokovnim znanjem.

Uspešnost  je zagotovljena  in tudi v tem je prednost šole vožnje 

PREDNOST. 

OBJAVA

Javni razpis za vpis predšolskih otrok 
v vrtec pri OŠ Destrnik in 
vrtec pri PŠ Trnovska vas

Starše obveščamo, da je vpis predšolskih otrok v vrtec za 
šolsko leto 2013/2014 možen do 10. aprila 2013 v tajništvu OŠ 
Destrnik-Trnovska vas, Janežovski Vrh 45, 2253 Destrnik.
Informacije lahko dobite na tel. št. 761 92 10 – vsak delovni dan 
med 8.00 in 13.30, v sredo pa do 17.00.
Vloge za vpis, ki so bile že oddane med šolskim letom, se 
upoštevajo pri tem razpisu.

Prijazno vabljeni!

OŠ Destrnik-Trnovska vas

Spoštovani,

želeli bi Vas seznaniti, da Svet za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu Občine Destrnik organizira 15. medobčinsko 
tekmovanje »Kaj veš o prometu« za učence osnovnih in dijake 
srednjih šol.
Tekmovanje bo potekalo v skladu z določili Pravil tekmovanja iz 
znanja »Kaj veš o prometu«, in sicer v dveh kategorijah:
učenci s kolesi,
učenci oziroma dijaki s kolesi z motorjem.
Tekmovanje bo v soboto, 20. aprila 2013, s pričetkom ob 8. 
uri in bo potekalo na površinah osnovne šole v Destrniku, na 
parkirišču pri gasilskem domu PGD Destrnik ter na občinskih 
cestah po občini Destrnik.
Pri organizaciji in izvedbi tekmovanja sodelujejo člani SPV 
Občine Destrnik,  predstavniki SPV MO Ptuj, predstavniki 
Osnovne šole Destrnik-Trnovska vas, policisti Policijske postaje 
Ptuj, predstavniki PGD Destrnik, člani komisije za vozniške 
izpite pri UE Ptuj, učitelji vožnje šole vožnje Prednost iz Ptuja. 
Javnost  bi želeli seznaniti tudi, da bo 20. 4. 2013 v času med 8. 
in 13. uro oviran promet v centru občine Destrnik, zato prosimo 
vse, ki se boste v tem času nahajali v Destrniku, da upoštevate 
navodila policistov Policijske postaje Ptuj. 

Aleksander Koser, predsednik SPVCP Destrnik

15. medobčinsko tekmovanje 
»Kaj veš o prometu« 

Zagotovite si PREDNOST

TK Destrnik načrtuje odprtje teniške sezone 1. aprila (če nam bo 
vreme naklonjeno). V sezoni 2013 bomo organizirali teniške tečaje 
(začetne in nadaljevalne) za mladino in odrasle. 
Tudi letos bomo organizirali različna teniška srečanja, turnirje, 
občinska prvenstva,  maja pa seveda tradicionalni teniški turnir (v 
okviru občinskega praznika) + 100 let v parih moški.
Če bodo pogoji, bomo tekmovali v medobčinski ligi »PETOVIO«. 
Od junija do septembra se bodo vrstila tekmovanja za občinskega 
prvaka. Vabljeni moški in ženske. Igrali bomo različna prijateljska 
srečanja, tudi TRIATON (tenis, šah, kegljanje na vrvici). 
Sodelujemo z OŠ Destrnik-Trnovska vas z donacijo za spoznavanje 
teniške igre, v počitnicah pa z ugodnim igranjem pod geslom 
»POČITNICE NA TENISU«. Vse, ki želite igrati tenis, vabimo, da se 
nam pridružite.
Vse, ki želijo imeti stalne termine igranja, vabimo, da že rezervirajo 
svoje termine. Informacije dobite na št. 031 826 994  ali 02 753 
0431.
Veliko teniških užitkov!

Tenis klub Destrnik, Milan Šteger 

Začetek teniške sezone 1. aprila 2013
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Če smo se jeseni spraševali, kakšna bo letošnja zima, ali nam bo 
prinesla veliko snega ali pa bo suha in hladna, smo kaj kmalu 
spoznali, da bo radodarna s snežnimi padavinami.
Res je, da je snežna odeja pomembna za vodne zaloge. Na 
spletni strani ARSA sem izbrskala: »Praktično vso državo, z izjemo 
Primorske, del leta pokriva snežna odeja. V visokogorju leži snežna 
odeja v povprečju dlje kot 200 dni v sezoni, v nižinah osrednje 
Slovenije pa v povprečju od 20 do 60 dni na sezono. V nižinah je 
snežna odeja najbolj pogosta januarja, nekoliko manj februarja in 
decembra, še manj novembra, marca in aprila. Maksimalna višina 
snežne odeje s povratno dobo 50 let je po kotlinah vzhodne 
Slovenije od 50–75 cm, v Ljubljanski kotlini in predalpskih dolinah 
od 100–150 cm, v alpskih dolinah tudi do 300 cm, medtem ko 
lahko v visokogorju maksimalna višina snežne odeje presega 5 

m. V obravnavanem obdobju je bila najkrajša sezona s snegom 
v nižinah 1989/90, le nekoliko dlje je trajala sezona 1975/76. V 
istih sezonah je bila izmerjena tudi najnižja maksimalna debelina 
snežne odeje. Najvišja maksimalna snežna odeja je bila na 
različnih območjih izmerjena v različnih sezonah. V Ljubljani so v 
obravnavanem obdobju izmerili najvišjo snežno odejo leta 1987, 
in sicer 89 cm, v Ratečah leta 1978 (190 cm), v Murski Soboti leta 
1986 (61 cm), Novem mestu leta 1999 (65 cm), medtem ko so na 
Kredarici izmerili rekordno debelino snežne odeje aprila 2001, in 
sicer 7 m.«
Sneg je največje veselje za male nadobudneže in tiste malo večje 
otroke, za tiste, ki se moramo z njim spopasti na vozišču, pa je 
prava nadloga. Ko smo mi nergali, že spet ta sneg, pa kaj še ne bo 
nehalo snežiti, pa naj enkrat zapade, da se očistijo ceste, ne pa da 
pada dan za dnem, so nekateri pridno odmetavali sneg. Ali smo 
se kdaj v pretekli zimi vprašali, kdo je ta, ki je moral zgodaj vstati, 
da nam je omogočil prevoznost cest, pač glede na možnosti ob 
obilici padavin, saj je snežilo tako, da se že po kakšni uri ni videlo, 
da je bila cesta splužena. Za zimsko službo so skrbeli zaposleni na 
podjetju Gradnje Destrnik d. o. o. in dva kooperanta. Ti fantje so 
morali zgodaj iz postelje – običajno okrog druge ure zjutraj, da 
so nam omogočili prevozne ceste, prehodne pločnike, očiščena 
parkirišča ..., da so lahko otroci prišli v šolo, odrasli pa v službo 
oziroma po opravkih. V letošnji zimi so tako porabili več kot 
400 m3 peska in več kot 100 ton soli (preteklo zimo samo 130 
m3.peska in 61 ton soli). 
Res je, da so nekateri nergali, ker so menili, da ni bilo »pravočasno« 
očiščeno. A kaj je to pravočasno, če sneg še kar pada? Mislim, da 
nas večina meni, da so fantje iz Gradenj Destrnik (Andrej, Branko, 
Marjan, Jože, Stanko, Miran) in podizvajalca Anton Žampa ter 
Rado Kramberger svoje delo v letošnji zimi opravili več kot 
odlično. Fantje, vse čestitke.

Februarja je na Treh kraljih potekalo medobčinsko tekmovanje 
v veleslalomu, ki ga je organiziral Smučarski klub Ptuj. V petih 
kategorijah se je s progo spopadlo kar 43 smučarjev in smučark. 
V kategoriji moških, starih med 25 in 50 let, je slavil Destrničan 
Mitja Simonič, ki je bil z rezultatom 49,77 za 25 stotink boljši od 
drugouvrščenega Bojana Kocjana. Simonič je bil s tem rezultatom 
najboljši tudi absolutno. 

Neva  Čuček

Mitja Simonič –  zmagovalec 
medobčinskega veleslaloma na 

Treh kraljih

Ksenija Munda

Fantje, vse čestitke za dobro opravljeno zimsko službo

Obvestilo o  oddaji člankov za 
naslednjo številko 

Članke in oglase za 4. številko časopisa Občan oddajte do 

5. APRILA 2013 (kasneje le po predhodnem dogovoru z 

uredništvom) ali pošljite na naslov Občan, Vintarovci 50, 2253 

Destrnik; elektronski naslov: clanki@casopis-obcan.si

Članki naj bodo napisani v pisavi »Times New Roman«, velikost 

pisave naj bo 12. Največja velikost članka je lahko ena stran 

v Wordu, daljših člankov v prihodnje ne bomo objavljali 

(odločitev uredniškega odbora z dne 7. 9. 2012).

Priložite fotografije z imeni avtorjev; če boste le-te poslali 

po elektronski pošti, jih pripravite posebej v priponki (v jpg 

formatu). 

Rokopise oziroma članke, ki niso posneti na disketi ali zgoščenki, 

zaradi prepisovanja oddajte teden pred navedenim datumom.

Uredništvo

Ks
en

ija
 M

un
da

N
ev

a 
 Č

uč
ek



6

V petek, 1. marca, je v Volkmerjevem domu kulture potekal 
tradicionalni koncert   Destrniškega okteta. Umetniška vodja 
okteta je gospa Marija Stöger. Program je povezovala Dora  Lenart.
Pevci okteta veliko nastopajo doma in v širši okolici, zato imajo 
številne pevske prijatelje, ki so gostovali na koncertu. Že pred 
začetkom je bilo v vseh prostorih Volkmerjevega  doma kulture 
izjemno pevsko vzdušje. Pevci vseh skupin so se opevali, vsi so bili 
dobre volje, saj so  želeli, da bi njihove pesmi zvenele odlično. 
Nastopili so:
Ljudske pevke Urbančanke – TD Destrnik, vodja Anica Čeh
MPEZ Ojstrovec – KD Destrnik, vodja Sandra Papež
MOPZ Jezero – KD Budina Brstje, vodja Marija Stöger
ŽEPS SPOMINČICE – Ptuj, vodja Marija Stöger
MOPZ PGD Hajdoše –  vodja Jože Dernikovič
MEPZ DU Ivan Rudolf Breg – Ptuj, vodja Danilo Jeza
Na tokratnem koncertu so pevci okteta navdušili z novim 
repertoarjem, solistične vložke je odpel tenorist Jože Brunčič. Na 
odru so blesteli pevsko in vizualno. Nove obleke, ki so jih  nabavili 
s pomočjo občinskega sveta in župana, jim lepo pristojijo. K lepši 
celostni podobi spada enoten model čevljev, ki pa so jih kupili 
sami.
17 let vaj in nastopov je dolga doba. Prepričani smo, da jim bodo 
nove obleke dale vzpodbudo, da še naprej uspešno promovirajo 
našo občino in  v petju vztrajajo  še vrsto let. 
Predstavnica Območnega sklada za kulturne dejavnosti je podelila  
srebrne in zlate Galusove značke. 
Srebrne so prejeli Anton Žampa, Franc Kumer in Ivan Požegar, 
zlate pa Marjan Zelenik, Janez Fridl ter Marija Stöger. 
Za odlično izvedbo koncerta so pevci prejeli čestitke župana 
Vladimirja Vindiša in predsednika kulturnega društva Marka 
Pukšiča. 
Člani okteta Anton Žampa, Jožef Brunčič, Janez Fridl, Franc Kumer, 
Feliks Rajh, Ivan Hauptman, Ivan Požegar in Marjan Zelenik pa so 
bili najbolj veseli aplavza občinstva, ki je  največje plačilo za njihov 
trud. 

Kristina Hauptman
Kulturno društvo Destrnik, Destrniški oktet

Pozimi pa rožice ne cveto …

V prvi polovici preteklega leta je vzklila ideja o ustanovitvi Kluba 
starodobnih vozil. 29. julija 2012 se je na pobudo Franca Murka 
na njegovem domu zbralo 10 ljubiteljev stare tehnike. To so bili: 
Anton Zelenik, Franc Kuri, Franc Kokol, Rudolf Malek, Danilo Krajnc, 
Anton Murko, Milan Kuri, Andrej Čuš, Franc Karo in pobudnik Franc 
Murko. 
Zadali so si naloge, in sicer pridobivanje članov, sprejeli so statut o 
delovanju kluba, določili pa so že tudi program dela. Tako so nekaj 
traktorjev, »mopedov« in motorjev predstavili na 31. kmečkem 
prazniku v organizaciji Turističnega društva Destrnik. Gostovali 
so na srečanjih v Trnovski vasi, Juršincih, Dupleku … Do konca 
decembra so pridobili 34 članov, dali so tiskati koledarje in tako 
prišli do prvih evrov na računu. 
Glavni cilji društva so ohranjati kulturno in tehnično dediščino,  si 
med seboj pomagati pri obnovi starih motornih vozil ter tehnike, 
strokovno dvigniti znanje svojih članov, prenašati izkušnje na 
mlajše člane, ponesti ime Destrnika po Sloveniji in tudi izven meja, 
sooblikovati turistično ponudbo in drugo. 
V letu 2013 bo klub aprila sodeloval na sejmu v Gornji Radgoni, 
opravili bodo nekaj panoramskih voženj po Destrniku, predstavili 
vozila učencem osnovne šole, sodelovali  s sosednjimi društvi iz 
Trnovske vasi, Juršincev, Dupleka, Slovenske Bistrice in z društvi 
v občini. 
Predstavniki nekaterih društev so se udeležili občnega zbora in 
novonastalemu klubu zaželeli mnogo uspehov na njihovi poti. 
Vse lepo jim je v imenu Občine Destrnik zaželela tudi podžupanja 
Simona Lacko, ki  želi, da bi ime Destrnika ponesli daleč po 
Sloveniji. Opozorila jih je še, naj spremljajo občinske razpise za 
pridobivanje sredstev. Večer je minil v izmenjavi izkušenj o starih 
vozilih, ki jim lastniki posvetijo veliko svojega časa.

Nada Zupanič
Prvi občni zbor kluba starodobnih vozil

Ohranjati  kulturno in tehnično 
dediščino
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Zahvala
Destrniški oktet KD Destrnik se zahvaljuje:

– županu Občine Destrnik Vladimirju Vindišu,
– svetnicam in svetnikom Občine Destrnik,
– Kulturnemu društvu Destrnik
za pomoč pri nakupu novih oblek.
S ponosom jih bomo nosili in predstavljali našo občino ter 
kulturno društvo.

POMEMBNO OBVESTILO!!
ZARADI PRILAGODITVE POTREBAM NAŠIM UPORABNIKOM 

BO LEKARNIŠKA PODRUŽNICA DESTRNIK OD 2. 4. 2013 
NAPREJ POSLOVALA PO SPREMENJENEM ODPIRALNEM 

ČASU!
ODPRTA BO:
PONEDELJEK     OD 10. DO 15. URE
TOREK     OD 15. DO 19. URE
SREDA     OD 10. DO 15. URE
ČETRTEK     OD 10. DO 15. URE
PETEK     OD 10. DO 15. URE

ZAHVALJUJEMO SE ZA ZAUPANJE IN SE 
PRIPOROČAMO ŠE VNAPREJ!
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Mednarodni praznik dan žena so destrniške kmetice namenile 
druženju, ki so ga organizirale v obliki občnega zbora. V kulturnem 
programu je na harmoniko zaigral Aleks Zelenik, na flavto Lina 
Zelenik, pevke ljudskih pesmi Urbančanke pa so zapele nekaj 
pesmi. 
Poročilo o delu v letu 2012 je podala predsednica Alenka 
Gregorec. Leto je bilo delovno, poučno in ustvarjalno. V društvenih 
delavnicah, ki so potekale skozi celo leto, so izdelovale rože iz 
najlona in iz različnih niti, šivale so gobeline in kvačkale, obiskovale 
pa so tudi tečaj nemščine. Družile so se in pridobivale znanja ter 
izkušnje v kuharskih tečajih, v delovnih akcijah pa so žele žito s 
srpi in kosami, predle na kolovrate, trebile buče, trgale koruzo ter 
obirale grozdje. Sodelovale so v čistilni akciji, zbirale stare recepte 
in pomagale pri izvedbi občinskega praznika. Na kmečkem 
prazniku so pokazale, kako so nekoč sušili travo. Poskrbele so 
za dve poučni ekskurziji. Razstavo cvetja in pomladansko cvetje 
z obilico tulipanov so si ogledale v Mozirskem gaju, junija pa so 
obiskale  Dominkovo domačijo in Varaždin. V letu 2012 so imele 
kar štiri razstave: velikonočno, razstavo buč, prodajno božično 
razstavo in razstavo v Gornji Radgoni, kjer so med 15 skupinami 
dosegle 3. mesto. 
Občni zbor je bil volilnega značaja in v vodstvu je prišlo do 
nekaterih sprememb. Podpredsednica društva je Irena Gajšek, 
tajnica Anita Simonič, krmilo pa bo še naprej v rokah Alenke 
Gregorec. 
Načrti za leto 2013 so podobni izpolnjenemu načrtu lanskega 
leta. Poudarek bodo dale druženju, izobraževanju in dobremu 
sodelovanju z društvi v občini ter društvi kmetic iz sosednjih 
občin, s katerimi so tudi doslej dobro sodelovale. 
Predstavniki društev so članicam čestitali za dosežene uspehe. 
Vesel pa je bil tudi župan Vladimir Vindiš, ki je zadovoljen z delom 
društva, saj se zaveda, da je njihovo delo prostovoljno. Članicam 
je zaželel tudi v prihodnje zdravja in sreče ter ustvarjalnih idej. 
Predsednica društva Alenka Gregorec je bila deležna posebne 
zahvale destrniškega vrtca. Otroci iz vrtca so na njenem domu 
sodelovali pri peki kruha in kot je povedala predstavnica vrtca 
Majda Kunčnik, je bila to za mlade radovedneže čudovita izkušnja, 
saj morda nekateri ne bodo nikoli več videli postopka peke kruha 
v kmečki peči. 
Društvo je pridobilo tudi tri nove članice: Ivanko Fladung, 
Stanislavo Vindiš in Betko Fras.         

V petek, 8. marca, so se v mali dvorani Volkmerjevega doma kulture 
zbrali destrniški kulturniki in pregledali delo preteklega leta.
Predsednik društva Marko Pukšič je nagovoril zbrane, predstavil 
dnevni red in predlagal člane delovnega predsedstva občnega 
zbora, ki mu je predsedoval Sandi Arnuš. 
Sledila so poročila. Predsednik je med drugim poudaril, da je cilj 
društva obdržati stare člane in pridobivati nove. V društvu deluje 
več sekcij, vsaka ima svoje želje in zahteve, vsem bi  želeli ustreči, 
toda finančne možnosti so omejene. 
O delu Mešanega pevskega zbora Ojstrovec je poročal Srečko 
Vrečar, ki je poudaril, da želi zbor povečati število pevcev, vaditi, 
pripraviti koncert in nastopiti na reviji pevskih zborov  ter na 
prireditvah v občini. 
Delo Destrniškega okteta je predstavila Marija Stöger. Oktet je 
opravil 23 nastopov in dva samostojna koncerta. Delujejo že 
polnih 17 let,  tudi v prihodnje želijo veliko prepevati in nastopati.
Kaja Horvat je poročala o aktivnostih otroške folklorne skupine, ki 
deluje štiri leta. Skupina deluje v Destrniku in Trnovski vasi in šteje  
29 otrok. Udeležili so se revije in tabora otroških folklornih skupin. 
27. marca 2013 bo v Trnovski vasi območna revija otroških 
folklornih skupin in mladi folkloristi si želijo številno občinstvo. 
Mladinska folklorna skupina deluje 11 let, v njej je 20 mladincev, ki 
so v letu 2012 opravili 45 vaj  in imeli 10 zelo uspešnih nastopov.
Kulturno društvo bo  septembra 2013 praznovalo 35. obletnico 
delovanja. V načrtu imajo izdelavo plakata, s pomočjo katerega 
bi se promovirali. Izdelati želijo vizitke predstavnikov sekcij in 
predstavitvena darila društva.  
Predsednik  Marko Pukšič je predstavil novo spletno stran društva: 
wwwkd-destrnik.si. S tem je društvo prisotno tudi na svetovnem 
spletu.
Na občnem zboru je bilo sproščeno vzdušje, prišlo je veliko mladih 
folkloristov. Za pevce pa tako velja stari rek, da kdor poje, slabo 
ne misli. Veliko pozitivne energije in smeli načrti društva se bodo 
zagotovo uresničili. 

Kristina Hauptman
Kulturno društvo Destrnik

Redni letni občni zbor

Nada Zupanič
Občni zbor Društva kmetic Destrnik

Ustvarjalno, poučno in  
delovno leto
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Kulturno društvo DESTRNIK 
vas vabi na

 PRIREDITEV ob MATERINSKEM DNEVU, ki bo v petek, 
22. marca 2013, ob 18.00 v kulturni dvorani Destrnik.                                                                                                           

 Nastopajoči:
- Mešani pevski zbor Ojstrovec
- folklorne skupine KD Destrnik
- posamezni člani KD Destrnik

VABLJENI!
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Uradni vestnik 
Občine Destrnik

Leto XVIII, številka 2 21. marec 2013

1. SKLEP 
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni mreži v občini Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o.

1.
Na podlagi 10. člena  Pogodbe o koncesiji, št. 528/99, z dne 
1. 10. 1999, za izgradnjo in upravljanje krajevnega omrežja za 
distribucijo in oskrbo z utekočinjenim naftnim plinom v občini 
Destrnik ter v skladu z 29. členom Statuta Občine Destrnik (Uradni 
vestnik Občine Destrnik, št. 10/2010 – SOD–UPB1 in št. 11/2010) 
izdaja župan Občine Destrnik naslednji

SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni mreži v občini 

Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o.

1. Občina Destrnik daje soglasje k ceni za odjem plina po 
plinovodni mreži v občini Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o., 
in sicer v naslednji višini:

Cena je oblikovana po 10. členu pogodbe in znaša:
– nabavna cena plina fco Destrnik                           802,5182  EUR/t
– kalo 5 %                 40,1259  EUR/t
– marža              138,5418  EUR/t
0,0810 EUR/kg + inflacija – od podpisa pogodbe  do 1. 9. 2013
-------------------------------------------------------------------------------- 
SKUPAJ:                                             981,1859  EUR/t
ali
Skupaj – plinasta faza                           2,4137  EUR/m³

Potrjuje se prodajna cena plina v višini 2,4137 EUR/m³. V ceno 
nista vključena taksa za obremenjevanje okolja s CO2 (ekološka 
taksa) v višini 0,1019 EUR m/³ in davek na dodano vrednost v višini 
20 %.
Diferenčne cene, glede na odjem (kategorije A do G iz 22. člena 
Pravilnika o priključku in dobavi plina št. 528/99), zaenkrat ne 
bomo oblikovali. Vsi porabniki bodo imeli enako ceno.
Potrjujeta se ceni najema plinomera v višini 1,04 EUR/mes. in 
vzdrževanja ter servisiranja plinomera 1,04 EUR/mes. Davek na 
dodano vrednost ni vključen v ceno.

2.  Ta sklep začne veljati takoj.  Objavi se v uradnem glasilu občine, 
cene pa se  pričnejo uporabljati od  1. 3. 2013. 
Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati sklep o soglasju k ceni 
za odjem plina po plinovodni mreži v občini Destrnik podjetju 
Istrabenz plini d. o. o.,  št. 354-1/2013-2, z dne  11. 2. 2013.

Štev.:    354-1/2013-3
Datum:  11. 3. 2013

Župan Občine Destrnik:
Vladimir VINDIŠ

V preteklih letih smo občinski redarji 
Medobčinskega redarstva Skupne 
občinske uprave občin v Spodnjem 
Podravju v spomladanskih mesecih 
pogosteje nadzirali stanje cest na območju 
vseh občin iz naše krajevne pristojnosti. 
Večji del občin pokrivajo kmetijske 
površine, zato se v tem času na njivah in 
poljih opravljajo sezonska kmetijska dela.
Večji del teh kmetijskih površin leži 
neposredno ob lokalnih ali regionalnih 
cestah, zato je pred vključevanjem v 
promet na prometno površino nujno 
potrebno očistiti kolesa traktorjev in druge 
kmetijske opreme. Posamezni vozniki 
traktorjev in tovornjakov tega ne storijo 
in na cesto navozijo zemljo, blato ali gnoj. 
Ker je v zgodnjih spomladanskih mesecih 
vlažnost zraka visoka, navoženi material 

cesto hitro naredi spolzko in nevarno za 
ostale udeležence v cestnem prometu. 
Zgodi se, da zaradi neodgovornosti 
posameznika, ki ni očistil koles traktorja 
pred vključitvijo v promet, drugi voznik 
postane udeleženec prometne nesreče.
Občinski redarji smo lahko pogosto po 
sledeh umazanih gum, ki so vodile od 
polja do domačije, ugotovili kršitelja, ki je 
onesnažil cesto. 
V četrti točki drugega odstavka 5. člena 
Zakona o cestah (ZCes-1) je določeno: 
»Prepovedano je orati na razdalji manj 
kot 4 metre od roba cestnega sveta v 
pravokotni smeri na cesto ali na razdalji 
manj kot 1 meter od roba cestnega sveta 
vzporedno s cesto.«
V peti točki 5. člena Zakona o cestah (ZCes-
1) pa je določeno: 

»Na cestišču javne ceste je prepovedano:
– razsipati sipek material, razen posipnih 
materialov v času izvajanja zimske 
službe, nanašati blato ali ga kako drugače 
onesnaževati;
– puščati sneg ali led, ki pade ali zdrsne 
nanj;
– onesnažiti cestišče z olji in mazili ali 
drugimi snovmi;
– vlačiti hlode, veje, skale in podobne 
predmete kot tudi pluge, brane in drugo 
kmetijsko orodje ter druge dele tovora.«
Tretji odstavek 5. člena  Zakona o cestah 
(ZCes-1) pa določa, da mora voznik, preden 
se s kolovozne poti, z nekategorizirane 
ceste ... vključi v promet na javno cesto, 
odstraniti z vozila zemljo ali blato, ki bi 
onesnažilo vozišče.
V zakonu predpisana globa zaradi 

Robert Brkič, vodja medobčinskega redarstva

KORISTNO ZA OBČANE
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Gasilec 
Poklic, ki je danes vedno bolj zaničevan, nepotreben. Pa je res, da 
je njegovo delo le gašenje požarov in reševanje ljudi iz gorečih 
stavb? Ne, ni res. Na pomoč stopijo ob naravnih nesrečah, npr. 
ko nastanejo poplave, ob hujših neurjih, ki za seboj pustijo pravo 
razdejanje, ob razlitju nafte po morju, torej pomagajo, ko ljudje 
potrebujejo pomoč.
Gasilci tvegajo svoja življenja za druge. Ko dobijo klic, takoj 
pritečejo na pomoč. Ni jih strah, da gredo proti smrti. Imajo voljo, 
moč in zaupanje, da se bodo vrnili domov. Previdno se plazijo v 
gorečo stavbo, samo da bi nekomu rešili življenje. Zavedajo se, da 
je njihovo delo zelo nevarno, saj jim na glavo lahko pade kakšen 
kos lesa,  lahko se zadušijo …, vendar gredo in pomagajo. Verujejo 
in verjamejo, da se bodo vrnili domov k svojim ženam in otrokom. 
Borijo se.
''Kaj te »prime«, da stečeš v gorečo hišo, medtem ko vsi drugi 
bežijo ven?''Vprašanje, na katerega vsak gasilec težko odgovori. 
Ne, to ni zaradi službe. Ni zaradi tega, ker bi si tako želel. Ni zaradi 
tega, da bi se lahko hvalil, da je rešil življenje. Ni zaradi tega, da 
dobi odlikovanje. Gasilec dela in pomaga, ker je k temu poklican. 
Otrok, ki je jezen, da gre njegov očka v gorečo hišo, za njim zakriči: 
»Zakaj tvegaš svoje življenje za ljudi, ki jih sploh ne poznaš?'«
»Ker ni boljšega občutka na svetu, kot je rešiti življenje. Trudiš 
se, tudi če nate pada strop ali v dimu iščeš osebo. Pogledi so 
usmerjeni k tebi. Kličeš reševalce, naj ti pomagajo. Človeka, ki ga 
rešiš, primeš za roko, mu rečeš, naj se »drži«, in stečeš nazaj v hišo, 
v upanju, da preživiš. In to dneve za dnevom, mesece za mesecem, 
leta za letom ... Boriš se, upaš, da ne boš umrl. 
Se zavedate, kako težko je slišati besede zdravnika, da punčka, ki 
so jo reševali 25 minut, ni preživela? Se zavedate, kako se gasilci 
počutijo, ko gledajo umirajočega prijatelja,  pa mu ne morejo 
pomagati? Se zavedate, kako težko se jim je vrniti domov in svojim 
družinam povedati, da se danes skoraj ne bi vrnili? Se zavedate, 
kako srečni so, ko v poplavah pomagajo ženski, ujeti na strehi? Se 
zavedate, kako se počutijo, ko končajo delo, po možnosti pozimi, 
ko je hladno in je pokrajina bela, se vrnejo v toplo hišo, objamejo 
ženo in poljubijo otroke ter se zahvalijo bogu, da sem jim ni nič 
zgodilo? 
Res me zanima, kako si ljudje sploh drznejo zaničevati njihovo 
delo, misleč, da se njim to ne more zgoditi. Kako si sploh drznejo 
reči, da so gasilci navadni »pijanci« brez služb, ki hočejo zaslužiti z 
gasilstvom? Ne razumem takih ljudi. 
Se zavedate kakšne so njihove misli, ko zaslišijo svoje pozivnike, 
da nekdo potrebuje pomoč. Kaj če je le lažen klic, ker je nekomu 
bil preveč dolgčas? Kaj če je tako hudo, da se po več dni ne bodo 
vrnili domov? Kaj če se sploh več ne bodo vrnili iz te akcije?
In ne, gasilci se nočejo smiliti ljudem. Sploh ne. Želijo reševati 
in pomagati drugim. Ne živijo enako kot mi. Njihovo življenje 
je veliko težje in bolj stresno. Živijo tako, kakor jih vodi pot – 
spontano. Uživajo ob družini, se zabavajo. Vendar znotraj njih so 
rane, ki nikoli ne bodo povsem zaceljene. Znotraj njih odmevajo 
glasovi jokajočih fantkov, zgubanih stark, delavcev v tovarni – 

neupoštevanja navedenih določb je 1000 evrov za posameznika 
in 4000 za pravno osebo. Pristojnost za nadzor teh določb pa 
imajo poleg policije tudi občinski redarji in občinski inšpektorji.
Občinski redarji smo za tovrstne prekrške kršitelje dolgo 
opozarjali, kar ni prineslo ustreznih rezultatov, zato smo za takšne 
prekrške tudi že izrekali globe.
Vse občane naših občin pozivamo, da po koncu del na polju in 

preden se vključijo v promet, očistijo večje kose zemlje ter blata s 
koles, saj takrat ostane kvečjemu zelo kratka in plitva sled. Včasih  
smo na vozišču našli nekaj centimetrov debele sloje zemlje ali 
blata. 
Z morda petminutnim delom se bo zmanjšalo resno ogrožanje 
drugih udeležencev v prometu.
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V Volkmerjevem domu kulture so se 16. februarja 2012 srečali 
veterani GZ Destrnik in trije učenci OŠ Destrnik-Trnovska vas. 
Učenci so oktobra pisali različne spise na temo gasilstva. Najboljši 
trije so bili predstavljeni in nagrajeni. 
Predsednik GZ Destrnik Irgl Janez se je zahvalil ravnatelju in 
kolektivu OŠ Destrnik-Trnovska vas ter staršem, da spodbujajo 
mlade in jih vzgajajo v duhu gasilstva. Letos so dogodka združili 
zaradi medgeneracijskih stikov, da tudi veterani slišijo, da se mladi 
že v osnovni šoli zavedajo pomembnosti  požarne varnosti. Prav iz 
vrst mladih iz osnovne šole pridejo potem v gasilske vrste pionirji, 
nato postanejo mladinke, mladinci, člani, članice in navsezadnje 
veterani. Veteranom je zaželel predvsem zdravja in se jim zahvalil 
za vse, kar so do sedaj storili za dobrobit občanov, za dobrobit 
gasilstva in za boljšo požarno varnost. Povedal še je, da se marsikdo 
ne zaveda, da so ti ljudje, ki so gasilci prostovoljci, ki ravno tako 
hodijo v službo, imajo svoje obveznosti in svoje družine, premalo 
cenjeni. Ni enostavno, ko pride do požara, pa mora eden od članov 
v družini tvegati svoje življenje in oditi pomagat sočloveku. 
Poveljnik Irgl Marjan je povedal, da že kar nekaj let v njihovi GZ 
poteka po programu določen protokol, ki ga gasilci opravljajo v 
mesecu varstva pred požarom. V tem mesecu gasilci opravijo vse 
aktivnosti, ki potekajo v okviru društev. Največji poudarek pa dajo 
vsako leto skupni operativni taktični vaji, ki jo povežejo z ostalimi 
GZ. Ena od nalog, ki si jih zadajo, pa je seveda sodelovanje z OŠ 
Destrnik-Trnovska vas, ko otroci pišejo spise na temo varstva pred 
požarom. To je dobra praksa, ki se bo, upa, še nadaljevala. 
Župan Vladimir Vindiš je prav tako pozdravil vse prisotne. Prepričan 
je, da so veterani in veteranke ponosni, da za njimi prihajajo mladi, 
ki bodo prevzeli prav tisto, kar so opravljali oni. »Biti gasilec je 
osebna vrednota in prav je, da se ohranja preko starejših in se 
prenaša na mlade. Na mlade, ki prihajajo za vami,« je povedal. 
Ravnatelj OŠ Destrnik-Trnovska vas Drago Skurjeni je prav tako vse 
pozdravil in povedal, da lahko največ za preventivo naredimo s 
spodbujanjem mladih. Naši mladi gasilci gredo v gasilske vrste z 
namenom, da se naučijo, kako preprečiti, da ne bi prišlo do požara. 
Luka Caf, Sara Horvat in Nina Milošič so prebrali svoje spise ter 
nato v imenu občine iz rok župana Vladimirja Vindiša prejeli 
knjižne nagrade ter praktična darila v imenu GZ Destrnik.

Petra Arnuš Anžel 

Nagrajeni spisi osnovnošolcev in srečanje veteranov GZ Destrnik



glasovi ljudi, ki jim jih ni uspelo rešiti. In hudo jim je, to jih uničuje.  
Zato ne obsojajmo gasilcev po krivem. Če naredijo nekaj za nas, se 
jim zahvalimo. Skušajmo razumeti njihova življenja.
Z gasilskim pozdravom: NA POMOČ! 

Nina Milošič, 9. a 

Požarna varnost
Gasilci so zelo pogumni. Gasijo požare, kar je zelo težko. Ker imajo 
zaščitno obleko, se jim ni treba ničesar bati. Gasilci so ljudje, ki 
se za to dejavnost ali za ta poklic odločijo prostovoljno. Prihitijo 
na pomoč takoj, ko jih pokličemo na telefonsko številko 112. Če 
je treba, pomagajo tudi ljudem iz sosednjih držav, oni pa njim. 
Pri gašenju uporabljajo velike, dolge cevi, iz katerih brizga voda. 
Požari uničijo veliko hektarjev gozda ali drugih površin. Takrat 
pomagajo gasiti gasilni helikopterji in letala. Gasilci pomagajo 
tudi pri prometnih in naravnih nesrečah. Rešujejo tudi ljudi, ki jih 
je odnesel tok reke. 
Moj stric je gasilec. Tudi jaz bi bil rad gasilec.

Luka Caf, 4. a

Požar v Ločkem Vrhu
Bil je čudovit poletni dan.Uživala sem prve dneve počitnic. Čez 
dan se ni dogajalo nič nenavadnega. Kmalu je zašlo sonce in kot 
ponavadi sem sem odpravila v posteljo.
Sredi jasne noči pa me prebudilo nekakšno tuljenje. Sprva sem 

mislila, da le sanjam. A to niso bile sanje, pač pa sirena gasilskega 
avtomobila. Hitro sem skočila s postelje, stekla po stopnicah v 
pritličje in skozi kuhinjsko okno zagledala visoke plamene, ki so 
zajemali sosedov hlev, ki je bil sicer zapuščen. Še dobro, da v njem 
ni bilo živali. Streha je bila vsa v plamenih. En gasilski avtomobil 
se je že pripravljal na gašenje, drugi pa je z močno sireno in lučmi 
hitel na pomoč. Tudi oče, mama in brat so prišli v kuhinjo. Na hitro 
so se oblekli in šli ven. S sosedi smo le nemočno opazovali delo 
gasilcev. Kljub njihovemu trudu je streha čisto pogorela. Ker pa so 
gasilci z vodo nenehno polivali tudi hišo, ki stoji zraven hleva, je 
ta ostala skoraj nedotaknjena in ogenj se ni mogel širiti naprej. V 
trenutku me je prešinilo, da bi tako lahko zagorela tudi naša hiša. 
Ob tem dogodku sem spoznala, da ljudje nujno potrebujemo 
gasilska društva in požrtvovalne ljudi – gasilce. Brez njih bi 
marsikateri požar ostal nepogašen, marsikatera nesreča pa bi se 
končala s hudimi posledicami. Dogodek v Ločkem Vrhu mi bo 
ostal v spominu, saj je letos v bližini mojega doma izbruhnilo kar 
nekaj požarov in ljudje so govorili, da je na delu požigalec.

Sara Horvat, 6. a
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Sodelovanje med Destrnikom in Škofljico  na različnih področjih 
traja že več let.  Bilo je nekaj obiskov vseslovenskega srečanja  
Oldtimer kluba na Škofljici in spoznavanja krajev ter okolja. 
Sodelovanje se je poglobilo  dve leti nazaj, ko je za poln avtobus 
članov društva Ravnovesje  obiskalo destrniški   kmečki praznik. 
Bilo smo navdušeni nad bogatim družbenim delovanjem ter 
sporedom. Enako smo bili navdušeni  7. februarja 2013, ko nas je 
obiskala skupina kurentov, članov Društva kurentov Mezgovci,  v 
katerem  je kar pet Destrničanov – Franc Murko, Marjan Tašner, 
Mitja in Srečko Podhostnik, Tadej in Brane Šneberger ter Marjan 
Bombek. Obiskali so Vzgojno-izobraževalni zavod Višnja Gora, 
Občino Škofljica in Mali dom Barje ter zaključili v gostilni Čot na 
Pijavi Gorici. Povsod smo se jih razveselili in jih lepo sprejeli.
Člani društva Ravnovesje smo še večkrat obiskali Destrnik; v 
spominu nam je ostal kot lep in urejen kraj, ogledali smo si 
obnovljeno zidanico v središču, bili smo tudi na prazniku Kmečko 
klanje v Doliču. Prebivalci Destrnika so lahko ponosni na svoj 
kraj, ki kljub bližini Ptuja ohranja svojo pristnost, šege in navade, 
kar nam, kot primestni občini, ne uspeva tako odlično. Vsem 
kurentom, pobudniku Francu Murku in predstavniku skupine 
Marjanu Tašnerju iskrena hvala.

V noči iz sobote na nedeljo po svečnici je v Destrniku potekal 
3. korantov nočni skok. Tudi letos smo si koranti ob polnoči 
nadeli zvonce in oznanili začetek letošnjega pusta. Zbralo se je 
lepo število udeležencev. Pridružili so se nam kurenti iz društva 
Ježevka, na čelu s Slavkom Kolarjem, princem karnevala 2007. 
Prav lepo se jim zahvaljujemo za njihovo udeležbo na korantovem 
skoku v Destrniku. 
V gasilskem domu je istočasno potekal bal, ki so ga gostili vaščani 
Drstelje. Tudi njim hvala za sprejem in pogostitev, ki smo je bili 
deležni  koranti – kurenti ob našem prihodu. Kljub pozni nočni uri 
so nas prisrčno sprejeli in pogostili. Upamo, da niso imeli preveč 
stroškov z nami.
 V Destrniku sta  tisti večer potekali dve prireditvi hkrati, na kar 
smo lahko ponosni, saj smo dokazali, da se da s skupnimi močmi 
in z dobro voljo marsikaj združiti in storiti. Hvala tudi predsedniku 
TD Destrnik g. Ivanu Hauptmanu, ki je bil pobudnik, da sta se obe 
prireditvi odvijali v  istem večeru. Sledilo je prijetno druženje do 
jutranjih ur,  korante pa je že čakalo naporno preganjanje zime in 
vsega hudega ter zla iz te naše dežele.

Miro Kokol

Korantov  skok 2013
Peter Pal, občinski svetnik Občine Škofljica

Kurenti prvič  na Škofljici
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Občni zbor PGD Destrnik, ki je potekal 
23. februarja 2013 v dvorani društva, je 
bil že 44. po vrsti. Letošnje zborovanje 
je bilo še posebej zanimivo, saj je prišlo 
do spremembe v vodstvu društva, 
vodilne položaje so zasedli novi, mladi 
obrazi. Občni zbor, ki so ga otvorili pevci 
Destrniškega okteta, je sicer  potekal 
tekoče, kot so to narekovale točke 
dnevnega reda. Poročila predsednika, 
poveljnika, blagajničarke, nadzornega 
odbora in verifikacijske komisije so bila 
soglasno potrjena. 
Dosedanji predsednik Marjan Zelenik, 
ki je svojo funkcijo opravljal  skoraj dve 
desetletji, je v svojem poročilu poudaril, 
da je bil načrt, ki so si ga zastavili v 
lanskem letu, v celoti realiziran, hkrati pa 
se je zahvalil vsem, ki so sodelovali pri 

njegovem 18-letnem predsedovanju. 
Prav tako je zdaj že bivši poveljnik Jože Fras 
v svojem poročilu predstavil aktivnosti 
društva v lanskem letu. Med drugim 
je poudaril, da je bilo predvsem zaradi 
sušnega obdobja, ki smo mu bili priča 
v prvi polovici lanskega leta, kar nekaj 
intervencij. Gasilci so posredovali 
14-krat, od tega so 3-krat nudili pomoč 
PGD Biš in PGD Vitomarci. Opravili so tudi 
nekaj redarskih del, ob mesecu požarne 
varnosti so pregledovali gasilsko opremo 
ter izvedli vajo na stanovanjskem bloku v 
Vintarovcih. Opravljen je bil tudi pregled 
hidrantnega omrežja, ki pa po besedah 
bivšega poveljnika ni v najboljšem stanju. 
Izpostavimo še, da je sedem članov 
uspešno opravilo tečaj za gasilce, ki je 
potekal v gasilski zvezi Trnovska vas-
Vitomarci, čas pa so v društvu namenili 
tudi tekmovalnim dejavnostim. 
Bivšemu predsedniku in poveljniku so 
se člani še posebej zahvalili za njuno 
dolgoletno delo in neizbrisno sled, ki sta jo 
s svojim delovanjem pustila v društvu. Za 
novega predsednika je bil izvoljen David 
Fras, medtem ko poveljniško mesto sedaj 
zaseda Andrej Zelenik. Novi predsednik je 

v svojem programu dela in v finančnem 
načrtu za leto 2013 nakazal smernice, ki 
jim bodo sledile aktivnosti v tekočem letu. 
Poudarek bo na izobraževanju članov in 
nekaterih potrebnih vzdrževalnih delih. 
Tudi letos bodo organizirali Florjanovo 
mašo in izdelali presmec za farno cerkev. 
Za  omenjene in številne druge dejavnosti 
bo društvo odštelo  okrog 22.000 evrov. 
Da bo prednost novega mandata 
izobraževanje, je v svojem operativnem 
načrtu poudaril tudi novi poveljnik in tako 
podčrtal potrebo po ustreznem znanju 
operativnih gasilcev. 
Sprejeli so devet novih članov, podelili 
priznanja in odlikovanja zveze ter društva, 
štirinajst gasilcev pa je napredovalo. 
Zbrane sta nagovorila tudi predsednik 
zveze Janez Irgl in njen poveljnik Marjan 
Irgl, ki sta poudarila pomen in vlogo 
gasilcev, ki se ju vse premalo zavedamo. 
Čestitke društvu, njgovim bivšim 
funkcionarjem in obilo uspeha novim 
obrazom je zaželel tudi župan Vladimir 
Vindiš. Upanje v mlad kader ob vsem 
spoštovanju uspehov tistih, ki so društvo 
vodili do zdaj, pa je izrazil tudi poslanec 
državnega zbora Franc Pukšič.

Desenški gasilci so se v soboto, 9. marca, 
zbrali na častitljivem 84. občnem zboru, da 
bi pregledali delo v preteklem in sprejeli 
progam dela za tekoče leto. Društvo šteje 
133 članov.  
Občni zbor se je pričel s pesmijo 
Destrniškega okteta, v katerem prepeva 
predsednik društva Anton Žampa, ki je 
po odpetih pesmih pozdravil prisotne in 
otvoril občni zbor. Po uvodnih besedah 
je namenil svečan spomin  lani preminuli 
spoštovani članici Julijani Rodeš. 
Izvolili so organe občnega zbora. 
Delovnemu predsedstvu je predsedoval 
poveljnik društva Branko Horvat. 
Sledilo je poročilo predsednika, ki je 
podrobno opisal številne aktivnosti 
društva.  Kupili so nekaj najnujnejše 
opreme, vgradili nova okna in izolacijski 
material. Velik poudarek dajejo mladim, 
organizirali so srečanja in vaje ter sklicali 

zbor mladih, kjer so izvolili delegata, ki 
zastopa mlade na OZ. Predsednik je člane 
društva pohvalil z besedami: »V preteklem 
letu je bilo opravljenih veliko prostovoljnih 
ur na sejah, organizacijskem delu društva, 
delovnih akcijah, operativnem področju, 
vajah, tekmovanjih, izobraževanjih, pri 
preventivi ter različnih prireditvah. Če bi 
vse ovrednotili, bi pomenilo, da smo vsak 
pridobljen evro oplemenitili za nekajkrat.« 
Poveljnik Branko Horvat je poročal o 
intervencijah, ki so jih opravili. Pohvalil je 
vse desetine, ki so se udeležile tekmovanj, 
predvsem veterane, ki so dosegli 1. mesto. 
V društvu bi potrebovali novo avtocisterno. 
V prihodnje si želijo predvsem preventivno 
delo, saj je to temelj gasilskega dela.
V gasilskem društvu Desenci deluje 
komisija za članice, ki se aktivno vključujejo 
v delo operativne enote, o njenih 
aktivnostih je poročala  predsednica Zinka 
Kosec. 
V nadaljevanju so sledila vzorno 
pripravljena in podana poročila tajnice, 
blagajničarke in nadzornega odbora. 
Verifikacijska komisija je ugotovila 
sklepčnost, potrdili so poročila,  sprejeli 
program dela in finančni plan za leto 2013.
Tajnico društva Klavdijo Sluga je zamenjala 
Marinka Horvat, predsednik in poveljnik 
društva ostajata na svojih funkcijah. Izvolili 
so tudi člane skupščine GZ Destrnik, 

podelili priznanja in napredovanja ter 
razglasili nove člane. 
Na koncu so dobili besedo gostje, ki jih ni 
bilo malo. Številni predstavniki gasilskih 
društev od blizu in daleč so potrditev, da je 
PGD Desenci cenjeno in spoštovano. V vseh 
letih delovanja so gasilci spletli številne 
prijateljske vezi tudi izven meja Slovenije – 
hrvaško Dobrovoljno vatrogasno društvo 
Petrijanec   je eno takšnih. 
Občnemu zboru je prisostvoval župan 
Vladimir Vindiš, ki je tudi član društva, zato 
je prisotne nagovoril osebno in v imenu 
Občine Destrnik. Predsednik Gasilske 
zveze Destrnik Janez Irgl je prisotne 
pozdravil tudi v njenem imenu. 
Uradnemu delu so sledili pevski nastop 
mladih gasilk in gasilca, pogostitev ter 
zabava z glasbo in plesom do ranih 
jutranjih ur. 
Na občnem zboru je ves večer vladala 
posebna pozitivna energija. Starejši in 
mlajši člani so prihajali nasmejani, zavzeti 
za delo ter prepričani v uspeh društva. 
Vse je bilo skrbno pripravljeno. Ženske 
so v znak spoštovanja prejele rože. Dobro 
razpoloženi so prihajali tudi gostje, 
gospodje iz Petrijanca z darili …Vse je 
spominjalo na čas mladosti, ko sem bila 
del dogajanja pri gasilcih v svoji vasi.

Z gasilskim pozdravom  NA POMOČ! 

Tadej Urbanija

Občni zbor PGD Destrnik

Kristina Hauptman
Prostovoljno gasilsko društvo Desenci 

84. redni letni občni zbor
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V torek, 5. marca, so učenci Osnovne šole Destrnik- Trnovska vas 
sodelovali na tekmovanju Turizmu pomaga lastna glava. Državno 
tekmovanje je potekalo na več mestih v Sloveniji. Na finalnem 
tekmovanju, ki bo 23. aprila v Mariboru pa se bodo pomerili le 
najboljši. In v Maribor potuje tudi destrniška ekipa, saj je v Ptuju 
dosegla kar tri zlata priznanja: za najboljšo nalogo po oceni 
strokovne komisije in po oceni izbora mladih predstavnikov 
turističnih društev ter za predstavitev naloge. Učenci so 
promovirali slovenjegoriško pokrajino, ki ima bogato vinorodno 
tradicijo. 
Grozdje ni samo za vino, temveč so iskali ideje, kako iz grozdnih 
jagod ustvariti nove izdelke. Pripravili in preizkusili so recepte, ki 
jih ne najdeš v kuharskih knjigah. Skuhali so grozdni čaj in »župo«, 
pripravili sladoled, marmelado, »knedle«, palačinke ter pogačo. 
Pozabili niso niti na dekoracijo. Iz grozdnih jagod so naredili 
čudovitega ježa. Projekt so poimenovali Grozdni talar. Stojnica, na 
kateri so predstavljali kulinarične dobrote, je bila nekaj posebnega. 
Pod brajdami, na katerih so viseli grozdi, ki so se le na otip ločili od 
pravih, so obiskovalci pokušali grozdne jedi. Mimoidočim so delili 
tudi recepte. 
V projektu so sodelovali: Tjaša Matko, Sandra Lovrec, Venesa Kuhar, 
Tamara Lovrec, Adrijana Pongrac, Barbara Gabrovec, Maruša 
Kocbek, Aljaž Muršec in Jernej Plohl v vlogi grozda. 
Za pomoč pri postavitvi stojnice se mladi turistični ustvarjalci 
zahvaljujejo hišniku Bojanu Kuzminskemu in profesorju likovne 
vzgoje Janku Mariniču. Zahvaljujejo pa se tudi Izletniško-
vinogradniški kmetiji Lovrec, posebej Nadi Zupanič, ki jim je 
pomagala pri pripravi jedi. Hvaležni so vodstvu šole in staršem. 
Največja zahvala pa gre mentorju profesorju Alešu Marđetku, ki 
že vrsto let po strokovni plati vodi učence do najvišjih priznanj v 
Sloveniji. 

Nada Zupanič
Turizmu pomaga lastna glava

»GROZDNI  TALAR«
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Nešteto svečk je že zgorelo,
nešteto rož je že ovenelo,
nešteto solz je že preteklo.
Naše življenje se je spremenilo,
a naše srce te ne bo nikoli pozabilo.

Spomin
14. marca je minilo trideset let, odkar 
si nas zapustil

Ivan Vnuk 
iz Svetincev 32

Če bi solza te zbudila, ne bi te zemlja krila.

Tvoji najdražji

Nasmeh in tvoja dobra volja
vsakega osrečiti sta znala.
Že let je deset, kar ni več besed
in stiska rok, a ostal je le spomin.

Spomin
23. marca 2013 mineva deset let, 
odkar nas je zapustila naša draga žena, mama, babica in tašča

Marija Kokol 
iz Janežovcev

Hvala vsem, ki jo ohranjate v lepem spominu, prinašate rože in 
prižigate sveče na njenem grobu. Tudi ona je imela vse rada.
Pogrešamo te mož Franc, sinovi Miro, Silvo in Mario z družinami

Skrb, delo in trpljenje
tvoje je bilo življenje.
Bolečine in trpljenje si prestala,
zdaj boš lahko v grobu mirno spala.

Spomin
5. marca je minilo tri leta, odkar nas je 
zapustila draga mama, tašča, babica in prababica

Helena Simonič
iz Janežovskega Vrha 48

1923–2010
Hvala vsem, ki ji prižigate sveče.

Tvoji najdražji
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V začetku februarja  je Slovenska 
demokratska stranka na slavnostni 
akademiji v Rogaški Slatini 
obeležila že  24. obletnico. SDS 
se je v tem častitljivem obdobju, 
torej v 24 letih, borila in zavzemala 
za vrednote spoštovanja svobode, 
pravičnosti, solidarnosti, za 

vzpostavitev ter ohranjanje pravne in demokratične države ter 
ohranjanje spomina na čas zavedanja svoje narodne identitete, s 
posebnim poudarkom na osamosvojitvi 1991.
Obstoj SDS na Destrniku je povezan z nastankom te politične 
stranke. Ta je oblikovala in vodila občino vse do leta 2008. 
Prestop takratnega predsednika stranke v drugo politično opcijo 
je povzročil, da je čez noč večina občinskih politikov presedlala 
v novo stranko, ki pa nima prav posebnih zaslug za razvoj 
občine Destrnik. To turbulentno obdobje je povzročilo padec 
priljubljenosti stranke in neupravičeno pripisovanje uspehov 
občine drugi politični stranki. Vendar se tisti najbolj zvesti člani 
niso nikoli oddaljili od stranke in njenega glavnega cilja, in sicer 
ohranjanja pravne ter demokratične države, kar  je bil in bo glavni 
cilj Slovenske demokratske stranke. Torej, nekaterim so čez noč  
postale pomembnejše druge vrednote, zagotovo ne skupne 
temveč individualne.
 V petek, 1. marca, so člani in članice OO SDS Destrnik na volilni 
konferenci v Okrepčevalnici Lacko na Drstelji  izvolili novo 
vodstvo. Po dosedanjem uspešnem vodenju OO SDS Destrnik je  
dr. Milan Zver, evropski poslanec,  svojo predsedniško funkcijo 
predal novo izvoljeni predsednici Simoni Lacko. Izvoljena je bila 
s soglasno podporo. OO SDS je izvolil tudi nov IO SDS Destrnik. 
Dosedanji predsednik OO SDS Destrnik g. Milan Zver  je podal 
izčrpno poročilo o delu, predstavljeni sta bili poročili nadzornega 

odbora in predsednice SDM gospe Urše Zver.
Novo izvoljena predsednica OO SDS Destrnik Simona Lacko se 
je pri predaji funkcije g. Zveru zahvalila za dosedanje odlično 
opravljeno delo.  Kljub veliki obremenjenosti kot evropski 
poslanec ni nikoli pozabil na matični odbor, ki mu pripada. 
Nova predsednica se je članom in članicam zahvalila za izkazano 
zaupanje. Simona Lacko je predstavila program dela za OO SDS 
Destrnik za leto2013. Poudarila je, da se bo delo OO SDS Destrnik 
v temeljih opiralo na zastavljeni program SDS oz. na smernice 
stranke. Naslednja ključna naloga OO SDS Destrnik je zagotovo 
povečanje pozornosti članstvu stranke. OO SDS že v letu 2013 
čaka aktivna priprava na državne in lokalne volitve 2014. Med 
drugim je Simona Lacko, ki je tudi občinska svetnica in je bila 
lani imenovana za podžupanjo Občine Destrnik, povedala, da se 
zaveda, da izjemno pomembno funkcijo prevzema v  težkih časih, 
ko vlada v družbi politična, pravna, ekonomska in moralna zmeda. 
Sama pravi, da jo čaka težko delo tudi zato, ker funkcijo prevzema 
od g. Zvera, ki je svoje delo odlično opravil. Naložena ji je velika 
odgovornost, saj mora nadaljevati uspešno delo predhodnika. 
Lackova je optimistična in pravi, da z dobrimi mentorji, s pomočjo 
in z aktivnim vključevanjem članic in članov, s svojo voljo, pozitivno 
energijo ter pozitivnim programom, jim bo uspelo, da v Destrniku 
še naprej ohranjajo dobro ime SDS. Trudili se bodo, da bo stranka 
dobro delovala na lokalni ravni in se aktivno vključevala v delo 
regije.
S svojo prisotnostjo so nas na volilni konferenci počastili številni 
eminentni gostje, in sicer članica IO SDS ga. Helena Neudauer, 
državni poslanec g. Andrej Čuš, župan Občine Destrnik g. Vladimir 
Vindiš ter predstavnik Liste za Urban g. Branko Horvat, ki je med 
drugim izrazil željo po dobrem in uspešnem sodelovanju še v 
prihodnje, saj se programa dopolnjujeta. Med prisotnimi je bilo 
tudi nekaj somišljenikov, ki podpirajo program SDS.

Spoštovane občanke, spoštovani občani. 
Pojavlja se vedno več zakonov in drugih predpisov, ki so sicer 
potrebni za urejeno delovanje družbe, a tako ali drugače 
omejujejo naše življenje ter zapovedujejo naše potrebno ravnanje. 
Tokrat vam bom na kratko predstavil predlagane spremembe na 
zakonskem področju prekrškov, področju, s katerim se  skoraj 
vsakodnevno srečujemo prav vsi, bodisi kot vozniki, zasebniki, 
kmetovalci ali zgolj kot državljani. Na področju prekrškovnih 
predpisov se obeta sprememba pri krovnem Zakonu o prekrških 
(ZP-1), in sicer z novelo H, ki jo je Vlada RS konec decembra 2012 
predlagala državnemu zboru v obravnavo.

Zakon o prekrških nam kot sistemski zakon skupaj s 
podrobnejšimi področnimi predpisi zapoveduje, katera so tista 
ravnanja, ki jih storimo ali opustimo, da izpolnimo zakonski stan 
prekrška, ali preprosteje, da se znajdemo v prekršku ter kakšen je 
postopek ob samem prekršku. Večina prekrškov ni povzročenih 
z naklepom, temveč iz malomarnosti, kar v praksi pomeni, da se 
lahko prekršek zgodi vsakomur, če le za trenutek ni dovolj pazljiv 
ali skrben. Sankcije za nekatere prekrške so visoke in neprijetne, 
nepoznavanje predpisov pa glede na uveljavljeno pravno načelo 
ignorantia iuris nocet ali nepoznavanje prava škoduje, pomeni, da 
se v večini primerov ne moremo sklicevati na to, da nismo poznali 
zakona ali  predpisa.

Bistvene novosti, ki so pomembne za osebe, udeležene v 
postopku o prekršku, so:
 
– krajši (dveletni) rok za izbris kazenskih točk v prometu (namesto 
treh let),
– rok za izdajo plačilnega naloga za prekršek, ugotovljen 
s stacionarnimi ali premičnimi napravami za ugotavljanje 
prekoračitve hitrosti bo krajši, spreminja se na 30 dni in ni več dve 
leti,
– uvaja se možnost plačila stroškov postopka na obroke, kot že 
sedaj velja za plačilo globe,
– razširja se pojem prekrška neznatnega pomena in s tem 
omogoča prekrškovnim organom  širše možnosti izrekanja 
opozorilnih sankcij namesto denarnih glob,
– uvaja se enoten plačilni nalog, ki omogoča hitrejše odločanje 
o kršitvah, pri tem pa se  ohranjajo vse pravice kršitelja do 
sodelovanja v postopku in do pravnih sredstev,
– dopolnjene so določbe glede obvestila o prekršku s področja 
ustavljanja in parkiranja vozil, tako da se omogoča takojšnje 
plačilo globe brez naknadne izdaje plačilnega naloga,  brez 
plačila stroškov postopka in vpisa prekrška v evidenco o prekrških 
(če globa v 8 dneh ni plačana, pa to nima posledic za kršitelja, 
pomeni le, da se izvede običajni postopek z izdajo plačilnega 
naloga),
 – sodne takse, ki se plačujejo v postopku o prekršku, bodo 

Bojan Simeonov, mag. prav.

Spremembe na področju prekrškov

OO SDS Destrnik

OO SDS Destrnik  izvolil novo vodstvo
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določene že v odločbi, s katero je odločeno o prekršku, ne bo več 
potreben posebni nalog za plačilo sodne takse,
– olajšano bo plačevanje globe in stroškov postopka na ustrezne 
račune, v okviru tehničnih možnosti  tudi z negotovinskimi 
plačilnimi sredstvi,
– sodišču se omogoča, da iz utemeljenih razlogov ne določi 
uklonilnega zapora ali da ustavi njegovo izvrševanje, če bi bil ta 
ukrep nesorazmeren glede na okoliščine, zaradi katerih globa ni 
bila plačana,
 – postopek za izrek uklonilnega zapora po novem ne bo 
dopusten, če gre za neplačano globo, ki ne presega 120 eurov, 
kar pomeni, da se v večji meri upoštevajo tudi socialne razmere, 
– z novim (7. a) poglavjem zakona je urejen postopek v primeru 
prekrškov, ki jih storijo storilci z registriranim motornim vozilom 
v drugi državi članici Evropske unije, kar pomeni, da bodo glede 
obravnavanja tuji vozniki v večji meri izenačeni z domačimi,
– odpravljajo se nekatere pomanjkljivosti pri izvajanju pogojne 
odložitve prenehanja veljavnosti vozniškega dovoljenja na 

podlagi kazenskih točk.

Po mnenju vrhovnega državnega tožilca svetnika na Vrhovnem 
državnem tožilstvu RS Hinka Jenulla, je predlog spremembe 
prekrškovnega zakona dober, vsekakor pa je potrebna javna 
in strokovna debata ter spremljanje učinkov zakona tudi po 
implementaciji v zakonski sistem (Jenull, H., Pravna praksa, 
1/2013, str. 11). Nekaj konstruktivnih pripomb k predlogu ima 
tudi Sodni svet RS.

Občanom svetujem, da spremljajo novosti na področju zakonodaje, 
saj se le tako lahko izognejo stroškom in neprijetnostim ob storitvi 
prekrška, največ ažurnih informacij v zvezi z aktualnimi predpisi 
pa lahko dobijo na spletnih straneh Vlade RS  Register predpisov 
(www.zakonodaja.gov.si) ter straneh Uradnega lista RS (www.
uradni-list.si).

Sem bivša lastnica zloglasne parcele, ki jo je Občina Destrnik 
odkupila od nas. Ta je lastnica  omenjene parcele že od 10. 12. 
2012. Vse javne obtožbe, ki so letele in še letijo name in mojega 
brata Branka Zelenka, pa so zdaj res pripeljale že do absurda. 
Tako je skrajni čas, da se oglasim in vsem zavedenim občanom ter 
županu g. Vindišu in svetniku g. Horvatu enkrat za vselej pojasnim 
nekaj dejstev.
Zemljišča Občini Destrnik nismo ponujali mi. Pobuda, če ne že kar 
prošnja, je prišla z občine oz. od takratnega župana g. Pukšiča. 
Zelo dolgo smo se odločali za ta korak, a očitno še vedno prehitro. 
Vso dokumentacijo: predpogodbo, pogodbo in aneks sem v letih 
2009, 2010 in 2011 urejala s takratnim županom g. Pukšičem. Brat 
Branko Zelenko pri tem ni imel nič. Da je prišlo do izplačila v času, 
ko je bil brat podžupan v začasnem opravljanju nalog župana, 
je čisto naključje. V pogodbi je namreč zapisano, da se plačilo 
izvede v treh dneh po overitvi podpisov. Obojestranski interes 
pa je bil, da se to stori šele po uveljavitvi OPN, zaradi česar sem 
podpis overila šele 20. 3. 2012, po uveljavitvi OPN, ki je stopil v 
veljavo 1. 1. 2012. Izplačilo je bilo izvedeno 22. 3. 2012, opravil pa 
ga je g. Čeh z vednostjo takratnega podžupana Branka Zelenka v 
začasnem opravljanju nalog župana.
Prodano zemljišče JE PROSTO IN JE VEDNO BILO PROSTO VSEH 
BREMEN! Hipoteke na zemljišču ni in je nikoli ni bilo. Res pa je, da 
je Okrajno sodišče v Ljubljani 16. 4. 2012 pomotoma odredilo vpis 
hipoteke na eno od parcel. O vpisu hipoteke v zemljiško knjigo pa 
zemljiškoknjižno sodišče v trenutku, ko se  je občina želela vpisati  
v zemljiško knjigo, sploh še ni odločilo in je bila vpisana le plomba, 
ki nikoli ne bi mogla biti izvedena, ker se je glasila na dejanskega 
dolžnika, ki pa ni bil lastnik parcele. Spoštovani, verjamem, da 
sedaj razumete, da takrat, ko je bilo izvedeno plačilo (22. 3. 2012), 
ni bilo niti te t. i. napačne hipoteke, ampak se je plomba za vpis 
hipoteke v zemljiški knjigi znašla šele 16. 4. 2012.
Že 12. 12. 2012 so mi na ptujskem okrajnem sodišču  ustno 
pojasnili, da je to napaka Okrajnega sodišča v Ljubljani, kar sem 
še isti dan sporočila občini Destrnik. Sedaj imam tudi pisno 
pojasnilo sodišča, kako se je to zgodilo. Ko smo bili že tako osupli 
nad dejstvom, da se na sodišču kaj takega sploh lahko zgodi, 
smo sedaj še žrtve političnih igric župana g. Vindiša in svetnika 
g. Horvata.  Uporabila sta  napačna dejstva, ki sta jih datumsko 

prilagodila sebi v prid. Župan je celo pojasnil, da »ima samo sklep 
in to je vse«. A ta sklep se nanaša na tretjo osebo, ki sicer ima 
hipoteko na svojih nepremičninah, a nima nič skupnega z našim 
zemljiščem. Vse to samo z namenom politično diskreditirati  brata 
Branka Zelenka in naju po krivem obdolžiti oškodovanja Občine 
Destrnik.
Aneks, II. člen: »… pravico do brezplačnega koriščenja oz. uporabe 
zemljišč do uporabe navedenih zemljišč za potrebe obrtno-
poslovne cone.« To je bilo vključeno v aneks na našo pobudo, ker 
v svoji neposredni bližini nismo želeli imeti zaraščenih zemljišč. 
Takratni župan je to sprejel, saj je bilo tudi v interesu občine, da 
ostane zemljišče obdelano, ne pa da se v vmesnem času zaraste. 
Kot sem uvodoma že pojasnila, mi zemljišča nismo ponujali 
občini. Če bi sedanji župan delal v interesu občine in občanov, 
bi se na tem zemljišču dela že lahko pričela in bi se jaz morala 
s tega zemljišča umakniti v skladu s pogodbo. Tako pa raje s 
svojimi privrženci išče okostnjake po omarah in izrablja nesrečne 
dogodke za samopromocijo. 
Še vedno trdim, da smo s to prodajo naredili veliko za malo 
denarja in dali velik doprinos občini. Ker naju z bratom obtožujejo, 
da bi naj s prodajo zemljišč in z brezplačno najemnino oškodovala 
občino, sem se z družino odločila, da zemljišče odkupim nazaj v 
skladu z aneksom. Morda bom imela vsaj tedaj priložnost osebno 
spoznati župana in dobiti odgovore na vprašanja iz dopisa, ki sem 
mu ga poslala že 29. januarja 2013. Če bi se bil pripravljen srečati 
z menoj, bi lahko zadeve že zdavnaj razjasnili. Za vse težave, ki 
naj bi nastajale okrog vknjižbe parcele, sem izvedela iz javnosti in 
medijev. O njih me župan ni obvestil ne ustno ne pisno. Očitno je, 
da si župan ni želel razčiščenih zadev, saj potem ne bi moglo priti 
do obtožb na moj račun in na račun mojega brata.  Zato zahtevam, 
da se g. Vindiš in g. Horvat meni in moji družini javno opravičita 
v vseh medijih, kjer sta govorila in pisala neresnice. Dodajam pa 
še, da sem bila vedno ponosna na svojega brata, sedaj pa sem še 
toliko bolj, zato mu dajem vso podporo. 
Vsem občanom pa toplo polagam na srce: bodite zelo previdni 
pri sklepanju kupčij, kajti tokrat smo bili žrtve jaz, moja družina in 
brat, jutri pa ste lahko na tem mestu vi.

Jožica Zelenko Flajšman

V vednost občanom in pojasnilo gospodoma županu in svetniku



15

Vandalizem je v mnogih deželah postal zlo sedanjega časa v 
mestih in  tudi na podeželju. Ko smo to spremljajo  pri poročilih, 
smo mislili  –  saj to je daleč, to se pri nas ne more zgoditi. Vendar 
se je in tako smo se tudi  naši občini srečali z vandalizmom. 
Uničevanje utic na avtobusnih postajališčih, prometnih znakov, 
pisanje grafitov na stavbe (šola, Volkmerjev dom kulture) … Kaj 
sledi? Vandalizem namreč sam po sebi kliče po vandalizmu.
Posledice vandalizma nosimo vsi. Prevrnjeni prometni znaki 
lahko povzročijo prometno nesrečo, saj voznik ne bo opozorjen 
na morebitno nevarnost. Grafiti na stavbah imajo negativen vpliv 
na okolico, ker pa se je to zgodilo na šoli, je vpliv na otroke še 
toliko večji. Če je škoda povzročena vam, boste zanjo plačali 
sami, če pa so poškodovane javne površine, bomo plačevali vsi 
davkoplačevalci.
Dragi Destrničani, vsi skupaj si prizadevajmo, da bi nam skupaj 
uspelo doseči  višjo kulturno zavest ljudi.

Ksenija Munda

Zaustavimo vandalizem – brez njega je lepše
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V soboto, 2. marca, je bila opravljena že 3. rez potomke mariborske 
stare trte, ki raste ob viničariji v Destrniku. 
Krajši kulturni program so pripravile Ljudske pevke Urbančanke 
s frajtonarjem. Predsednik društva in skrbnik vinske trte Ivan 
Hauptman je nagovoril zbrane, nato pa sta mu pri rezi pomagala 
podpredsednik društva Janez Fridl in gospodar Anton Gregorec.
Na dogodek je prišla tudi sekretarka Štajerke turistične zveze 
gospa Nevenka Kaučič, ki je pohvalila vzgojo vinske trte in  lepo 
vzdrževano viničarijo.
Kot je navada, so po opravljenem delu nazdravili, tokrat s 
»turističnim« vinom, ki so ga pridelali iz grozdja, ki je dozorelo na 
turističnih brajdah. Žlahtnost vinu dajejo tudi trije grozdi potomke 
najstarejše trte, ki so jih pridelali lani. 
Letos bo trta potrebovala oporo, člani društva bodo izdelali brajde, 
da se bo lahko razbohotila in bogato rodila.

Kristina Hauptman
Turistično društvo Destrnik

Rez potomke najstarejše trte na 
Destrniku
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PRODAJAMO

KAKOVOSTNO VINO

Ivan Hauptman

tel. 041 48 48 14

V soboto, 2. marca, so se zbrali člani društva in vabljeni gostje na 
rednem letnem občnem zboru. 
Na začetku so se predstavile predice, ki so prikazale delo na 
kolovratih. Bile so lepo opravljene, kolovrati so tekli in lanena 
nit se je navijala na vreteno. Ljudske pevke Urbančanke so jih 
pospremile s pesmijo.
Potrditvi organov občnega zbora so sledila poročila. Predsednikovo 
je bilo zelo izčrpno. Turisti so v letu 2012 opravili 15 projektov. 
Najpomembnejši so bili: sodelovanje na sejmu Turizem in prosti 
čas, izvedba 6. bala, rez potomke stare trte, kolesarjenje, hoja po 
starih pešpoteh, čistilna akcija, 31. kmečki praznik, sodelovanje na 
Rimskih igrah, trgatev potomke in turističnih brajd, martinovanje, 
setev in puljenje lanu ter uspeh pri projektu Od lanu do platna. 
Predsednik je poročilo zaključil z besedami: »Spoštovane članice 
in spoštovani člani, dragi gostje, leto 2012 je  bilo pestro za 
Turistično društvo Destrnik. Projekt Od lanu do platna bo zahteval 
od nas še več naporov, dela in denarja. Moja malenkost verjame 
v upravni odbor in vse članice in člane društva. Prepričan sem, da 
nam bo uspelo.«

Sledila so še poročila sekcij društva, nato pa beseda gostov. 
Gospod župan Vladimir Vindiš je pohvalil delo društva in se 
zahvalil za prispevek na področju turizma v naši občini. Gospa 
Nevenka Kaučič s Štajerske turistične zveze ni skoparila z besedami 
pohvale  za prostovoljno delo, ki ga opravijo članice in člani 
društva s predsednikom na čelu. Sledili so pozdravi predstavnikov 
drugih društev v občini. Spoštljiv pa je bil tudi stisk rok novega 
predsednika PGD Destrnik  Davida Frasa in predsednika TD Ivana 
Hauptmana. 

Priznanja  za 10 let uspešnega dela v društvu so prejeli: Štefan 
Samec, Branko Vrečar in Ivan Požegar, za požrtvovalno delo pa  
Marica Vršič, Pavla Horvat ter Irena Pernat. 

Nova članica društva je postala Nataša Ljubec. 

Društvo je sprejelo načrt dela in finančni načrt za leto 2013.

Po uradnem delu so prizadevni člani sami pripravili skromno 
pogostitev. Dišali so domači kruh, potica, različna peciva in sadje. 
Vino je podarila družina Brenčič v zahvalo vsem članom društva za 
pomoč ob požaru. Člani sekcije društva,  Ansambel Dinamika, pa 
so poskrbeli za zabavo.

Kristina Hauptman
Turistično društvo Destrnik

32. redni občni zbor društva
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